
Referat fra bestyrelsesmøde i GFØ vejlav onsdag d. 3. oktober 2012 hos Henriette 
 
Tilstede: Henriette, Annette, Karsten 
Afbud: Evy 
Fraværende: Søren 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail. 
 
Angående størrelsen af bidragene for de ejendomme, der ligger på hjørnegrunde, 
kontakter Annette Københavns Kommune og Sundbyernes Grundejerfællesskab, og 
Henriette kontakter Karl Vogt-Nielsen. 
 
Klimagruppen har informeret om Miljøpunkt Amager og de to lokaludvalgs ”byvandring” 
tirsdag d. 9. oktober kl. 17-20, hvor fokus er på lokale løsninger til afledning af regnvand. 
Ellen, Jesper og Karl deltager og fortæller om vores planer for vejprojektet. 
 
Formanden i GFØ vil fremover i forespørgsler fra ejendomsmæglere oplyse om eventuelle 
påbud vedrørende de enkelte parceller. 
 
Næste møde bliver fælles for GFØ og vejlav onsdag d. 5. december kl. 19.00 hos Kirsten.  
 
Referent 
Karsten 


